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数控重型组角机

DLCNC-180MMA
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此款机器是一款纯数控型组角机，自主产权，专利产品，它不但

实现了各种型材转换时各调整环节快速准确的转换，还把调整完

成后的组角数据自动存入数据库，下次使用调出即可无需再做调

整，可储存100组数据。此款机器整个机械结构改变了全球范围内

现有机型的结构模式，主动力不用油不用气，不用担心漏气、漏

油及密封圈老化等问题，不但保证进给的完全同步，主动力机械

部分可保证长期稳定的工作无磨损、无变形（理论数据可保证20
年不变）；此款新型数控组角机可以说是对同类机型的一种颠覆

性改变,开创了组角机历史的崭新时代。

DLCNC-180MMA
CNC heavy corner crimping machine
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This type of machine is a pure CNC comer crimping machine with
independent property rights and patent products. It not on!\ realizes the fast
and accurate conversion of various adjuslment links duri:.： Jie conversion of
various profiles, but also automalically stores the
the database. The next time you use it, you can save )

any further adjustment. The whole mechanical structi
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main power does not need oil or gas, and there is no r
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said that it is a subversive change the、ame type of
model, creating a new era in the history of comer
crimping machine.
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■设备特点I

B组角刀可单独快速更换,每片刀可任意上下调堅高度，有独立的快速夹紧机构，调

學刀貝可在10秒钟内完成.

°主定位块无需拆卸就可以在2秒内调垫好高度.

口 F迸 '，向部分长年不向斯的运行可保证无唐损' 无变形无爲做任何调整.

:材的， 「牴，H用时调岀即可，可在20秒内更换加工不同型号的型

一 「矿 加工^率高.

刁源调整和控制，组角的位也及深度无需机械调

1M ,可制作大尺寸及壁归叮的门回.

席热毎程度任芯选择.

，号」切丄二 E £握，并且不容易出错.

Equipment features

■ I he comer crimping cutter can be quickly replaced indcpcndentls. I he height of each hladc

can be adjusted up and down ut will. There is an independent quick clamping mechanism.

Hie tool adjustment can be completed within 1() seconds.

■ The height of lhe main positioning block can be adjusted in 2 seconds uilhoul disabscmblj.

■ l he continuous operation of the main Iced stnicturc can ensure no ueur. no dcfbnnalion

and no adjustment.

■ It can store the comer crimping data of each t)pe of profile and call it out u hen using. It can

change and process dillerenl types of profiles in 20 seconds.

■ l he positioning and teed speed can be adjusted arbitrurily. and lhe machining etliciencx is

high.

■ All the mechanical Iced data and parameters are adjusted and controlled bv the touch

screen, and the position and depth of the comer crimping do not need mechanical

udjuslincnt.

■ The range of comer crimping is large, und the height can be up to 180mm. Il can he used to

make large size und thick wall doors and windows.

■ There are two kinds of numerical control angle mode, which can be selected according to

the proficiency of workers.

■ This machine can be mastered quickly without professional workers, and it is not c.is)(o

make mistakes.

Type
输入功率

Input power
输入电源

Input voltage
工作气压

Working pressure
最大加工高度
Welding height

外形尺寸
Outline dimension

重量
Weight

■M

DLCNC-180MMA
• ■ ■ - L .

180mm
L=1900mm
W=1200mm
H=1800mm
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济南东林机械制造有限公司

Service Hotline： 400-840-3311

地批：济南市长渭区峰山路3988号 邮编：250117
电适：0531-69929001 传真：0531-69929001
手说;18678863311

E-mail： Donglinjixie808@163.com
网址：http://www.donglinwfh.com

无熒焊机•申国

东林机械•中国

JINAN DONGLIN MACHINERY MANUFACTURE CO.’LTD.
Add: No. 3988 Fengshan Road, Changqing District,Jinan, Shandong, China

RC.; 250117 Tel: 0086-531-69929001 Fax:0086-531-69929001

E-mail: Donglinjixie8O8@l63.com 1867886331 l@163.com

http://www.dongllnwfli.com无绽焊机,中国东林机械•中国

服务热线：400-840-3311
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